

# سياسة الجودة والصحة المهنية والسلامة والبيئة

## Q H S E P O L I C Y

Environmental Performance Indicator Company Limited (EPI) provides Environmental Consultancy, Studies and Environmental Modelling Services; Environmental Permits and Licenses Services; Geotechnical and Hydrology Services; and Testing Services, including soil, concrete and aggregate testing.

EPI is committed to delivering reliable and high-quality services that meet applicable customer, technical, legal, regulatory and contractual requirements, while protecting the environment and providing safe and healthy working conditions for its personnel and others affected by its activities.

This policy provides the framework for establishing and reviewing QHSE objectives and applies to all EPI services, activities and personnel within the scope of the Integrated Management System (IMS). EPI is committed to:

تقدم شركة مؤشر الأداء البيئي المحدودة خدمات الاستشارات والدراسات والنمذجة البيئية، وخدمات التصاريح والتراخيص البيئية، والخدمات الجيوتقنية والهيدرولوجية، وخدمات الاختبارات، بما في ذلك اختبارات التربة والخرسانة والركام.

تلتزم الشركة بتقديم خدمات موثوقة وعالية الجودة تلبى متطلبات العملاء والمتطلبات الفنية والقانونية والتنظيمية والتعاقدية المنطبقة، مع حماية البيئة وتوفير ظروف عمل آمنة وصحية للعاملين والأشخاص الآخرين الذين قد يتأثرون بأنشطة الشركة.

توفر هذه السياسة إطاراً لتحديد ومراجعة أهداف الجودة والصحة المهنية والسلامة والبيئة، وتنطبق على جميع خدمات وأنشطة شركة مؤشر الأداء البيئي والعاملين لديها ضمن نطاق نظام الإدارة المتكامل. وتلتزم الشركة بما يلي:

Enhancing customer satisfaction through effective planning, competent service delivery, reliable technical outputs and continual improvement.

01



تعزيز رضا العملاء من خلال التخطيط الفعال، وتقديم الخدمات بواسطة موظفين أكفاء، وضمان موثوقية المخرجات الفنية، والتحسين المستمر.

Fulfilling applicable legal, regulatory, contractual and other requirements relevant to quality, environment and occupational health and safety.

02



الوفاء بالمتطلبات القانونية والتنظيمية والتعاقدية وغيرها من المتطلبات المنطبقة ذات الصلة بالجودة والبيئة والصحة المهنية والسلامة.

Protecting the environment, including prevention of pollution, efficient and sustainable use of resources, waste minimization, and protection of ecosystems and biodiversity in activities under EPI's control or influence.

03



حماية البيئة، بما في ذلك منع التلوث، والاستخدام الكفء والمستدام للموارد، وتقليل النفايات، وحماية النظم البيئية والتنوع الحيوي ضمن الأنشطة الواقعة تحت سيطرة الشركة أو تأثيرها.

Considering climate-related risks and opportunities, and seeking practical opportunities to reduce greenhouse gas emissions and the environmental footprint associated with EPI activities and services.

04



مراعاة المخاطر والفرص المرتبطة بتغير المناخ، والسعي إلى الاستفادة من الفرص العملية لخفض انبعاثات غازات الدفيئة والبصمة البيئية المرتبطة بأنشطة الشركة وخدماتها.

Providing safe and healthy working conditions, eliminating hazards and reducing OH&S risks to prevent work-related injury and ill health across office, field, geotechnical and laboratory activities.

05



توفير ظروف عمل آمنة وصحية، والقضاء على الأخطار وتقليل مخاطر الصحة المهنية والسلامة للوقاية من الإصابات والأمراض المرتبطة بالعمل في الأنشطة المكتبية والميدانية والجيوتقنية والمخبرية.

Consulting with and encouraging the participation of workers, and their representatives where they exist, in matters affecting occupational health and safety.

06



التشاور مع العاملين وتشجيع مشاركتهم وممثليهم، حيثما وجدوا، في المسائل المتعلقة بالصحة المهنية والسلامة.

Ensuring competence, awareness and accountability through appropriate training, communication and assignment of responsibilities.

07



ضمان الكفاءة والتوعية والمساءلة من خلال التدريب والتواصل المناسبين وتحديد المسؤوليات بوضوح.

Continually improving QHSE performance and the effectiveness of the Integrated Management System through objectives, performance monitoring, audits, incident and nonconformity learning, management review and improvement actions.

08



التحسين المستمر لأداء الجودة والصحة المهنية والسلامة والبيئة وفعالية نظام الإدارة المتكامل من خلال تحديد الأهداف ومتابعة الأداء ونتائج التدقيق والحوادث وحالات عدم المطابقة ومراجعة الإدارة وإجراءات التحسين.

Top Management shall provide the resources and support necessary to implement this policy and maintain an Integrated Management System aligned with ISO 9001:2015, ISO 14001:2015 and ISO 45001:2018.

This policy shall be communicated to EPI personnel and made available to relevant interested parties, as appropriate, and shall be periodically reviewed to ensure its continuing suitability.

تلتزم الإدارة العليا بتوفير الموارد والدعم اللازمين لتنفيذ هذه السياسة والمحافظة على نظام إدارة متكامل متوافق مع الأيزو 9001:2015 والأيزو 14001:2015 والأيزو 45001:2018.

يتم تعميم هذه السياسة على العاملين في شركة مؤشر الأداء البيئي وإتاحتها للأطراف المعنية ذات الصلة، حسب الاقتضاء، كما تتم مراجعتها دورياً لضمان استمرار ملاءمتها.

North Abhur Buhayrat Dist., Jeddah 23823, Saudi Arabia

920016429

CR 4030374653

www.epi.com.sa

info@epi.com.sa